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Naar aanleiding van de werken aan de Boeveriepoort zal de Vaartdijkstraat opengesteld 
worden voor het verkeer van 1 maart tot 15 juli, in één richting, van de Steenbrugge brug 
tot aan de Ring. Op zich is deze tijdelijke maatregel natuurlijk positief. 
 
Door het feit dat de Vaartdijkstraat vanaf de site van Bombardier tot aan de Ring sinds 
jaren voor auto’s is afgesloten, wordt hij nu intens gebruikt als fietspad, zowel door 
volwassenen die naar hun werk gaan als door schoolgaande kinderen, maar ook door 
joggers en wandelaars. 
 
We maken ons grote zorgen om de veiligheid van deze zwakke weggebruikers. Want, op 
de spitsuren, ’s morgens, s’middags en ’s avond vallen de verplaatsingen van zowel 
autobestuurders als fietsers  samen, met daarbij de omstandigheid dat de fietsers in beide 
richtingen mogen rijden. Dat heeft voor gevolg dat de fietsers die van de Ring richting 
Steenbrugge rijden, niet enkel de andere fietsers, maar ook het opkomend autoverkeer 
moeten kruisen.  
 
Vooral het stuk van Bombardier tot aan de Ring is erg smal.  
Vandaar dat we voorstellen dat er absoluut een snelheidsbeperking ingesteld wordt tot 30 
per uur, met controle, zodat zowel auto’s, fietsers en voetgangers zich met een zekere 
mate van veiligheid kunnen verplaatsen langs deze weg.  
We vragen ook om verkeersdrempels te plaatsen, ook al is het tijdelijk, en om een speciaal 
bord te plaatsen om de autobestuurders aan te sporen tot hoffelijkheid ten aanzien van 
fietsers en voetgangers. 
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